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Aanwezigen

Noël Vergunst Voorzitter
Aart Slob Gemeente Lingewaard
Agnes Schaap Gemeente Renkum
Harriët Tiemens Groene Metropoolregio
Doris Klomberg Gemeente Rheden
Peter Pennekamp Gemeente Westervoort
Erik Weijers Gemeente Berg en Dal
Bea Schouten (alleen bij agendapunt 3) Gemeente Wijchen
Catelijne Bouwkamp (alleen bij agendapunt 3) Gemeente Arnhem
Danielle van Bentem (alleen bij agendapunt 3) Gemeente Renkum
Marieke van ’t Hoff (alleen bij agendapunt 3) Introdans
Michiel van Nannen(alleen bij agendapunt 3) Oostpol
Rob Ribbink Groene Metropoolregio 
Sven van Rijswijk Groene Metropoolregio
Mariken Prust Groene Metropoolregio
Helen Lintsen Notulen 

Korte weergave van het gesprek

1. Agenda en mededelingen
Noël heet iedereen van harte welkom bij het Bestuurlijk Platform Cultuurregio 025. Er volgt 
een korte voorstelronde omdat er een aantal nieuwe wethouders aansluiten.

2. Stand van zaken door Sven van Rijswijk en Rob Ribbink over Cultuurregio 025
Speerpuntcoördinatoren Sven van Rijswijk en Rob Ribbink geven een presentatie over de 
laatste stand van zaken rondom alles wat speelt m.b.t. cultuurregio 025. Er is een subsidie 
aanvraag gedaan bij de provincie voor 1,3 miljoen euro hiervoor is de gemeente Arnhem 
penvoerder. Belangrijk om te weten is dat op 27 juni de staatsecretaris naar de regio komt en 
na de zomer is er een bijeenkomst met gedeputeerde Drenth. 

3. Gesprek over regionale betekenis Oostpool en Introdans
Voor dit bespreekpunt sluiten de zakelijk directeuren van zowel Oostpol als Introdans aan. 
Sinds een aantal jaar werken het Stadstheater Arnhem, Phion, Oostpool en Introdans samen 
in de zgn. Lauwersgrachtalliantie. Eén van de plannen was om het Stadstheater Arnhem te 
verbouwen en samen met Oostpool en Introdans tot nieuwe gezamenlijke huisvesting te 
komen. De financiering van dat geheel bleek niet haalbaar. Daarom is besloten om de 
verbouwing van het Stadstheater en het realiseren van het repetitiegebouw voor Oostpool 
en Introdans los te knippen. De provincie heeft voor dit plan middelen gereserveerd, maar 
dat blijkt (naast de andere financiering die er is) niet voldoende. Om afwegingen te kunnen 
maken evt meer bij te dragen, wil de provincie onder andere graag weten welke regionale 
betekenis Oostpool en Introdans hebben en welke deze in de toekomst kan krijgen. 
Gedeputeerde Peter Drenth is benieuwd hoe de Groene Metropoolregio daarover denkt en 
wil hierover graag in gesprek met het bestuurlijk platform Cultuurregio 025.
Uit het gesprek komt dat de gehele regio het belang van zowel Oostpol als Introdans 
onderschrijft. Wat nog wel wordt gemist en waar kansen liggen is de uitstraling naar de 
gehele regio. Meegegeven wordt om breed in Gelderland zichtbaar te zijn niet alleen naar de 



scholen toe te gaan maar de scholen ook naar het theater te laten gaan.  Hierbij ook inspelen 
op wat de jeugd interessant vindt. 

Afsprakenlijst

Afspraak Door wie Wanneer gereed
De besluitvorming rondom de verschillende 
regelingen in de actielijnen worden per mail 
rondgestuurd voor akkoord. 

Sven, Rob en 
Mariken

Na de zomer

Nagaan of het speciaal onderwijs ook 
meegenomen wordt

Rob z.s.m. 

. 


